
 

 
 
  
 

 

Schriftelijke vragen aan college of burgemeester 

(artikel 39 RvO) 

 

 

Datum: 27-05-2022 

 

 

Onderwerp: Stikstofbeleid 

 

 

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

GemeenteBelangen heeft met belangstelling de informatie sessie van de provincie gevolgd 

over de stand van zaken rond het stikstof beleid. 

 

Dit heeft bij onze fractie tot grote zorgen geleid wat betreft de gevolgen voor ondernemers 

en inwoners van onze provincie en dus ook in Raalte. 

 

We hebben daarom de volgende vragen: 

 

1) We hebben begrepen dat er bij het huidige uitvoeringstraject op zijn vroegst half 

2023 weer vergunningen worden verleend. Is dit juist? 

2) Komen hierdoor in Raalte ook projecten stil te liggen of lopen deze vertraging op? 

3) Er is nog steeds geen duidelijkheid over hoe en wanneer het probleem van de P.A.S. 

melders wordt opgelost. Wanneer komt deze duidelijkheid? 

4) Landbouworganisaties hebben hun medewerking aan de gebiedsgerichte processen 

opgezegd. Wat betekent dit voor de voortgang en het draagvlak? 

 

 

Toelichting:1 

      

 

 

 

 

Naam en ondertekening: 

 

Jan Schokker, GemeenteBelangen 

 

 

 
1 Indien nodig 


